

MERYEM EL AFFANI

COMPUTER SCIENCE | GLOBAL IT AND MANAGEMENT

Paris, France | meryem.el-affani@epita.fr | [EM&M website](#) | +33 06 10 91 94 75

SUMMARY

Motivated Final-year Computer Science student at EPITA, Paris, with a passion for software development, IT management, and CRM solutions. Skilled in C, C++, Java, JavaScript, and tools like GitLab, Jira, and Salesforce. Experienced in Agile teamwork, UX/UI design, and Customer Success. Fluent in French, English, and Arabic with a beginner's knowledge of Spanish and Chinese. Ready to bring creativity, technical skills, and a proactive mindset to a company. I'm also an advanced 2D and a Medium 3D artist, constantly challenging myself and being more innovative

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Deepki, Internship, Customer Success Manager Sep 2023 - Feb 2024

- Configuring Deepki Ready to meet ESG needs, created content and training, and analyzed ESG data.
- Assisting clients in onboarding and platform adoption, and supported ESG strategy management with a senior CSM.

Freelance: EM&M Feb 2022 - Ongoing

- Configuring/Developing Websites and Applications for companies.
- Automatization.
- Creating 3D/2D assets for private clients in animation and the game field.

HIGHER EDUCATION

NTNU, Trondheim campus, Norway , Exchange year Aug 2024 - Dec 2024

- the selected courses were Applied Project Management, Finance for Science and Technology students, Game+, Design Thinking, Game development, Gender inequality and diversity in software development.

Epita Paris, France, Computer science degree Sep 2022 - Sep 2025

- Major in Global IT and management, International curriculum

Prepatory Classes for Colleges in Physics and chemistry Aug 2020 - Jul 2022

- Intense classes in Physics, chemistry, and maths to prepare for college entry exam equivalent degree: L2. In collaboration with the University Lyon 3

ADDITIONAL INFORMATION

- **Coding Skills:** C, C#, C++, Java (quarkus...), JavaScript(node.js/three.js...), HTML Assembly 68k, Python, PHP, Postgresql, NoSql, Sql. (succeeded project in each language).
- **Data Analysis and Reporting Tools:** Excel, PowerPoint, SQLite, Query, Power Query.
- **Languages:** English, French, Arabic. Basic knowledge of Spanish and Chinese.
- **Certifications:** Core designer (Dataiku), multiple Salesforce certifications.
- **Awards/Activities:** Girls Do IT, Girls Can Code, Online freelance teaching 2D and 3D artists, womENCourage.
- **Passion:** I'm an advanced 2D artist (Concept Art, Illustration, Comics...) and a medium 3D artist, I also like video editing and I'm a beginner in music production. Theater represents more than 12 years of my life and I ended my career with a Certificate in Drama. I played Basketball for 6 years and 2 years in a national team and tried the 200 m as a hobby.

MERYEM EL AFFANI

INGENIEUR INFORMATIQUE | GLOBAL IT AND MANAGEMENT

Paris, France | meryem.el-affani@epita.fr | [EM&M website](#) | +33 06 10 91 94 75

SOMMAIRE

Étudiante en dernière année d'informatique à l'EPITA, Paris, motivée et passionnée par le développement logiciel, la gestion IT et les solutions CRM. Compétences en C, C++, Java, JavaScript, ainsi que dans les outils GitLab, Jira et Salesforce. Expérience en travail d'équipe Agile, conception UX/UI, et Customer Success. Parle couramment le français, l'anglais et l'arabe, avec des notions en espagnol et en chinois. Prête à apporter créativité, compétences techniques et esprit proactif à une entreprise. Je suis également artiste 2D avancée et 3D intermédiaire, toujours à la recherche de nouveaux défis pour être plus innovante.

EXPERIENCE PROFESSIONNELLE

Deepki, Stage, Customer Success Manager

Sep 2023 - Fev 2024

- Configuration de Deepki Ready pour répondre aux besoins ESG, création de contenus et de formations, et analyse de données ESG.
- Assistance aux clients dans l'intégration et l'adoption de la plateforme, et support à la gestion de la stratégie ESG aux côtés d'un CSM senior.

Freelance: EM&M

Fev 2022 - En cours

- Configuration et développement de sites web et d'applications pour des entreprises.
- Automatisation.
- Création d'assets 3D/2D pour des clients privés dans les domaines de l'animation et du jeu vidéo.

ETUDE SUPERIEUR

NTNU, Trondheim campus, Norvège, Année d'échange

Aout 2024 - Dec 2024

- Les cours sélectionnés étaient Gestion de projet appliquée, Finance pour les étudiants en sciences et technologies, Game+, Design Thinking, Développement de jeux, Inégalités de genre et diversité dans le développement logiciel.

Epita Paris, France, Computer science degree

Sep 2022 - Sep 2025

- Majeure: Global IT and management, Programme international.

Classes préparatoires aux grandes écoles en physique et chimie

Aout 2020 - Juil 2022

- Cours intensifs en physique, chimie et mathématiques pour préparer aux concours d'entrée aux grandes écoles, équivalent au niveau Licence 2 (L2), en collaboration avec l'Université Lyon 3.

INFORMATION SUPPLEMENTAIRE

- **Compétences en programmation** : C, C#, C++, Java (Quarkus...), JavaScript (Node.js/Three.js...), HTML, Assembleur 68k, Python, PHP, Postgresql, NoSQL, SQL. (Projets réussis dans chaque langage).
- **Outils d'analyse de données et de reporting** : Excel, PowerPoint, SQLite, Query, Power Query.
- **Langues** : Anglais, Français, Arabe. Notions de base en Espagnol et en Chinois.
- **Certifications** : Core Designer (Dataiku), plusieurs certifications Salesforce.
- **Récompenses/Activités** : Girls Do IT, Girls Can Code, Enseignement en ligne de 2D et 3D pour artistes, womENCourage.
- **Passions** : Je suis une artiste 2D avancée (Concept Art, Illustration, Bandes dessinées...) et une artiste 3D intermédiaire. J'aime aussi le montage vidéo et je suis débutante en production musicale. Le théâtre a représenté plus de 12 ans de ma vie et j'ai terminé ma carrière avec un certificat en art dramatique. J'ai joué au basket pendant 6 ans, dont 2 ans en équipe nationale, et j'ai pratiqué le 200 m en loisir.